

相同的字眼 Family words

- 提升 Upgrade
- 迈向目標 Work towards
- 进步 Improve
- 一起成长 Grow TOGETHER

更好于:

Better In:

- 祷告 In Prayer
- 下一代 In Reaching Next Generation
- 带门徒 Making Disciples
 - 邀请 In Invite





祷告是打开天国之门的把手。

Prayer is the door knob that opens one to the world of God.



腓立比书 4:6-7

应当毫无**忧虑**,只要凡事**藉着祷告**祈求,带着感恩的心,把你们所要的告诉神。7这样,神所赐超过人能了解的**平安**,必在基督耶稣里,保守你们的心思意念。

Philippians 4:6-7

⁶Do not be **anxious** about anything, but in everything **by prayer** and supplication with thanksgiving let your requests be made known to God. ⁷And the **peace** of God, which surpasses all understanding, will guard your hearts and your minds in Christ Jesus.



1耶稣在一个地方祷告;祷告完了,有个门徒对祂说:求主教导我们祷告,像约翰教导他的门徒。

Luke 11:

¹Now it came to pass, as He was praying in a certain place, when He ceased, *that* one of His disciples said to Him, "Lord, teach us to pray, as John also taught his disciples."

路加福音11:

2耶稣说: 你们祷告的时候, 要说: 我们在天上的父: 愿人都尊你的名为圣。愿你的国降临; 愿你的旨意行在地上, 如同行在天上。

Luke 11:

² So He said to them, "When you pray, say: Our Father in heaven, Hallowed be Your name. Your kingdom come. Your will be done On earth as *it is* in heaven.



3我们日用的饮食,天天赐给我们。4赦免我们的罪,因为我们也赦免凡亏欠我们的人。不叫我们遇见 试探:救我们脱离 凶恶。

Luke 11:

³ Give us day by day our daily bread. ⁴ And forgive us our sins, For we also forgive everyone who is indebted to us. And do not lead us into temptation, But deliver us from the evil one."



Every Nation GengXin Praying Together:

- 祷告会 每个月一次
- Corporate Prayer Monthly
- 祭坛祷告 每个星期
- Altar Prayer Weekly
- 小组 每个星期
- Life Group weekly







马来西亚福音联谊会视频 NECF Video

https://www.youtube.com/watch?v=SUuuGx6Ls_o#action=share







PRAYERSHIELD FOR PASTORS & LEADERS PERISAL DOA 牧者与领袖的 UNTUK PARA PASTOR & PEMIMPIN GLITBBBİTBBİ LDİNDILİ BONOMİTBBBİTBBİT GONU BONOMİTBBİTBBİTBİTİ

Dear brothers and sisters, I urge you in the name of our Lord Jesus Christ to join in my struggle by praying to God for me, Do this because of your love for me, given to you by the Holy Spirit. - Romans 15:30 (NLT)

罗15:30 弟兄们。我藉着我们的主耶 穌華督。又藉着圣灵的爱、劝你们与 我一同竭力为我祈求神。 Tetapi demi Kristus, Tuhan kita, dan demi kasih Roh, aku menasihatkan kamu, saudara-saudara, untuk bergumul bersama-sama dengan aku dalam doa kepada Allah untuk aku. Roma 15:30 (ABB)

நீங்கள் தேவனை நோக்கிச் செய்யும் தெயங்களில், நான் போராடுவதுபோல நீங்களும் என்னோடு கூப் போரா. வேண்டுமேன்ற நம்முடைய கர்த்தராகிய இயேசு கிறிஸ்துவினியித்தமும், ஆவியாவவருடைய அன்பினியித்தமும், உங்களை வேண்டிக்கொள்ளுகிறேன். சோவர் 1523 FAMILY MINISTRY HEALTH FINANCE

KEWANGAN KELUARGA PELAYANAN KESIHATAN

家庭 建康 事工 财务

குடும்பம் ஊழியம் சுகம் பாருளாதாரம்

1-31 OCTOBER 10 PS OKTOBER ON BERNING 2019







祷告盾牌

罗15:30 弟兄们, 我藉着我们的主耶稣基督, 又藉着圣灵的爱, 劝你们与我一同竭力为我祈求神.

1-31 10月 2019

日期 / 祷告领域		
	2019年10月9-16日	事工
	2019年10月17-24日	健康
	2019年10月25-31日	财务

2019年10月1-8日



Dear brothers and sisters, I urge you in the name of our Lord Jesus Christ to join in my struggle by praying to God for me. Do this because of your love for me, given to you by the Holy Spirit. Romans 15:30 (NLT)

1-31 OCTOBER 2019

	1-8 Oct 2019	FAMILY
DATES / AREAS OF PRAYER	9-16 Oct 2019	MINISTRY
	17-24 Oct 2019	HEALTH
	25-31 Oct 2019	FINANCE

I, ______, will dedicate and commit myself in the month of October 2019 to pray and intercede for my beloved pastor / leader

as a way of my love and appreciation for him / her.



